
 

 

 

Interpellation om gratis bussresor för personer med LMA kort till Tekniska nämndens 

ordförande.  

 

På Tekniska nämndens sammanträde 2024-02-20 informerades det om det misstänkta fusket 

med LMA kort samt att pensionärer inte kommer erhållas fria bussresor. Majoriteten bryter 

därmed sitt vallöfte om fria bussresor till pensionärer. 

 

 

Med anledning av detta vill jag fråga Tekniska nämndens ordförande Lars-Erik Nordin: 

- Hur många individer med LMA kort har hämtat ut busskort med fria resor och vad är 

kostnaden? 

- Hur många av dessa busskort är borttappade och ersatta med nya? 

- Om informationen stämmer, vad är det som gör att man väljer att bryta vallöftet om fria 

bussresor till pensioner?  

- Hur ser tekniska nämndens ordförande på fusket med LMA kort? 

 

 

För Sverigedemokraterna Västerås. 
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